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 : רון אל תשובהמנהל הישיבה 

 נוי קדםם : רש

 , רואת חשבון יו"ר וסיו"רועד מנהל , ועדת ביקורת, תפוצה: אסיפה כללית, 

יפתח  , זהר אסתרין, אלון הררי, גיא קלר,לשיר טיאר, כרמל קידר, דקל קליר, נעמה רח :נוכחים
 .ונוי קדם אבוקרט

 רונאל תשובה -יו"ר האגודה
 מרים מלכיאור –רואת חשבון 

 שי אזרד -גזבר האגודה  

 שמעון אקסלרוד מאזין:

 חברי אסיפה. 9סה"כ 

 ישיבה:דברים שעלו ב

 .רון אל –רה הכלכליתשינוי תקנון החב .1
הסבר כללי על כל נושא הניהול התקין והדברים אשר עתידים להיות מוצגים במהלך 

 על ידי רוא"ח.הערב 

הסבר על כך שתקציב האגודה עובד מאוקטובר עד לאוקטובר בשנה שלאחר  – רוא"ח .2
מכן, זאת בשונה ממס הכנסה ורשויות נוספות שעובדות לפי שנה קלנדרית. הוסבר 

הבעייתיות בהצגת הנושא כיוון שיש להתאימם למציאות ולדרישות הרשויות כאשר 
 על שנת לימודים. ותנים דין פנימינו פועלים ונשנה קלנדרית  בעוד ארוא"ח מציגה 

 
שהדיווח של  דמי חבר גדלו ככל הנראה בעקבות עלייה במספר הסטודנטים. כיוון – 2016

ומחושב באופן יחסי ומושווה אל  12המכללה אינו בחודש אחד הסכום הכללי מחולק ב
 שנה שעברה בכדי להתאים לשנת המס.

ככל הנראה בעקבות כניסתה של חברת חץ ולכן ישנה  מאירועים הייתה ירידה חדה, זאת
מהמכללה  ₪ 400,000. כמו"כ התקבלו ירידה )הגבייה התבצעה דרך החברה הכלכלית

מתקציב האגודה( בכדי להעצימה והלעצים את  1/3האקדמית מיוזמתה כתקציב נוסף )
 נפח הפעילות. 

עודף  640,000. סה"כ ₪ 200,000ההוצאות: שכר עלה לצד הוצאות פעילות שירדו בכ 
 2015. מה שעוד ירד במיוחד זהו ההוצאות המשפטיות שב 2015בשנה"ע  380,000לעומת 

 108,382 אל מול 447,008היו גבוהות במיוחד. בסך הכללי לאחר הוצאות מימון נותרו 
 2015בשנת 

 394,000העודפים הם 
 .601,598והמכללה אשר חייבת את היתרה מה  ₪ 113,000חץ שחייבת 

כיום חץ כחברת בת אינה מצליחה להגיע לאיזון, גם באירועים כמו יום הסטודנט מדובר 
שח בציוד והרכוש  000,60השקעה של באירועים גרעוניים ולכן נדרשת תמיכה כלכלית. 

 25,579, מזומנים נטו ששימשו לפעילות שוטפת שח  421,505גדל, בזכות זכאים 

 
מלבד האירועים החלה ; ₪ 300,000בהוצאות של כ יש גידול  חברה כלכלית – ץ"לח

לעשות את המרתונים, דוכנים בממדים גדולים יתר וחנות האגודה. סה"כ הוצאות 



 ₪ 47,539גרעונית לאחר הוצאות מימון  .838,768להוצאות תפעול וההכנסות  759,594
 כאשר מרתונים אמורים לכסות את הגרעון של יום הסטודנט.

 :2016הכללית לאישור מאזן שנת הצבעת האסיפה 

  0נגד:      1נמנע:     8בעד: 

 עבר ברוב קולות.המאזן אישור 

 

 הועבר על ידי זהר אסתרין )ר. ועד מנהל( -דו"ח מילולי .3
 ועדת הביקורת המליצה לאשר את הדו"ח המילולי.

 הצבעת האסיפה הכללית לאישור דו"ח מילולי:

  0נגד:      0נמנע:     9בעד: 

 עבר ברוב קולות.המאזן אישור 

פגישה של רוא"ח עם ועדת ביקורת בנוסף לפגישה שהתקיימה עם ר.  -הצעת ייעול בנושא
 ועד מנהל, לפני כינוס האסיפה לאישור מאזן.

 
 

  -מינוי קורל חכים לחברה בועדת ביקורת .4

 :מינוי קורל חכים לחברה בועדת ביקורתהצבעת האסיפה הכללית לאישור 

  0נגד:      0נמנע:     9בעד: 

 אישור המאזן עבר ברוב קולות.

 *שני גולדמן חברה בתא לשיוון מגדרי במכללה הצטרפה בתור מאזינה לאסיפה

 
הוצג ע"י  -הצעה לשינוי שם העמותה ל "אגודת הסטודנטים והסטודנטיות בתל חי" .5

 כרמל קידר

 בחשיפת הנתונים לא נכללה המכללה הטכנולוגית 

  השינוי הוא שינוי תפישה שהרבה עמותות עשו ועושות, למשל: התאחדות
 הסטודנטים והסטודנטיות הארצית 

 .שינוי השם יגרום לתחושתת שייכות וייצוג של כלל האוכלוסיה, הן גברים והן נשים 

  יש לזכור ששינוי כזה הוא פתח לשינויים נוספים, כמו הוספת השפה הערבית
 מסמכים מופצים וכו'... והאנגלית, הוספת בס"ד ב

הוחלט לא לבצע הצבעה בנושא בזמן האסיפה הכללית הנ"ל, ולהפגש במתכונת מצומצת 
 על מנת למפות את הצרכים והנקודות תורפה אליהן יש לשים לב לפני שינוי כה מהותי.

 בטיפול ע"י כרמל קידר ונציגים מועד מנהל. 

 

 


